
Kurzętnik, 30.03.2023r.

ZAPYTANIA RADNEGO

PYTAJĄCY: Jacek Rydel

STAROSTA, ZARZĄD

POWIATU NOWOMIEJSKIEGO

za pośrednictwem Przewodniczącego 

Rady Powiatu Nowomiejskiego

Pytanie 1:

Czy Starosta ustalił już jakie użytki są w Nielbarku (dotyczy treści 
wcześniejszej interpelacji), czy jest to teren po byłym zakładzie wydobywczym 
czy są to naturalne nieużytki? Rada Gminy w Kurzętniku podjęła uchwałę 
intencyjną w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu miejscowego.

Czy Starosta będzie interweniował aby teren ten był przeznaczony pod 
zalesienie?

Pytanie 2:

Czy Starosta zamierza dokończyć rozpoczętą, a niezakończoną modernizację 
ewidencji gruntów i budynków na terenie Gminy Kurzętnik (dytyczy pięciu 
obrębów) ?


